
Protokoll årsstämma Risö samfällighetsförening, org.nr 716444-2795 
Tid: Lördagen den 17 juni 2017 kl 14:00 
Plats: Karl och Edwins bryggbacke. 
 

1. Val av ordförande för stämman 
Jan Hellström valdes till mötets ordförande. 
 

2. Val av sekreterare för stämman 
Annika Hedström valdes till mötets sekreterare. 
 

3. Val av justerare tillika rösträknare 
Åsa Cider och Annika Boberg valdes till justerare tillika rösträknare. 
 

4. Fråga om stämmans behöriga utlysande 
Mötet fastslog att årsstämman var behörigen utlyst. 
 

5. Fastställande av röstlängd. 
Ordförande läste upp medlemslistan. Mötet godkände listan och fastslog röstlängden. 
 

6. Fastställande av dagordning 
Ordförande läste upp dagordningen och den godkändes av mötet. 
 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Ordförande redogjorde för styrelsens verksamhetsberättelse. 
 

8. Revisionsberättelse 
Föreningens revisor, Åsa Cider redogjorde för revisionsberättelsen och föreslog att mötet 
skall bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 

9. Fastställande av årets resultat 
Föreningens kassör, Annika Hedström redogjorde för årsredovisningen. Mötet fastslog årets 
resultat enligt årsredovisningen till 41 152 kr. 
 

10. Styrelsens asvarsfrihet 
Årsstämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016/2017. 
 

11. Hemsidan 
Ordförande informerade om föreningens hemsida www.rison.se 
 

12. Styrelsens information 
Ordförande informerade mötet om: 
a. Föreningens stadgar är uppdaterade enligt beslut på föregående årsmöte. Kallelse kan nu 

ske genom e-post och vi har rätt antal styrelseledamöter och suppleanter i styrelsen. 
b. Arbetet med att förbättra stigen enligt en tidigare motion har tyvärr inte kunnat slutföras 

pga. orimliga kostnader. Mötet beslutade att bordlägga frågan. 
c. Styrelsen har haft samtal med Gunnars båtturer och Västtrafik.  Färjeförbindelsen 

kommer fortsatt ske i privat regi utan subventioner av Västtrafik. 
 

13. Motioner från medlemmar 
Ann Gustafson, Åsa Cider och Lars-Olof Nilsson har inkommit med en motion angående 
förslag till överenskommelse mellan Risö samfällighetsförening och delägarna till Risö ga:1 
(Brygga med båtplatser, sjöbod med kringutrymmen samt båtuppläggningsplatser vid 

http://www.rison.se/


Ljungbacken), även kallad Ljungbackens bryggförening. Avtalet skall ge delägarna i Risö ga:1 
rätt att ha beslutanderätt och ansvar för ovan nämnda gemensahetsanläggning och 
delägarna skall utse vilka som har rätt att teckna delägarnas Plusgirokonto som används för  
underhåll av gemensamhetsansläggningen. 
 
Årsstämman utsåg en grupp bestående av Anders Gustafson, Lennart Cider och Kerstin 
Kristensen att upprätta ett avtal enligt inlämnad motion. 
 
Mötet beslutade att avtalsförslaget skall presenteras på föreningens hemsida, www.rison.se. 
Styrelsen skall även annonsera på föreningens Facebooksida att avtalet ligger för påseende 
på hemsidan. Har inga invändningar kommit till styrelsen inom 30 dagar skall avtalet 
undertecknas och börja gälla omgående. 
 

14. Ersättning till styrelse och revisorer 
Mötet beslutade att inga ersättningar skall utgå. 
 

15. Val av styrelse 
Lennart Cider presenterade valberedningens förslag till val av styrelse: 
Ordförande: Robert Persson 1 år 
Ordinarie ledamöter 2 år: Annika Hedström, Lotta Göthe och Kerstin Kristensen. 
Suppleanter 1 år: Birgit Kruk och Göran Berg. 
 
Mötet valde ledamöter enligt valberedningens förslag ovan. 
 
Annica Carlsson och Jan Hellström lämnar sina styrelseuppdrag. 
 

16. Val av revisor och revisorssuppleant 1 år 
Mötet valde Maria Hellström till revisor och Åsa Cider till revisorssuppleant. 
 

17. Val av valberedning 
Mötet omvalde Lennart Cider och Espen Hjardar till valberedning 1 år. 
 

18. Praktiska arbeten under kommande verksamhetsår 
a.  Röjning av stigar skall ske som tidigare år. Markägaren till stigen från Badviken mot 

Ljungbacken gav föreningen tillåtelse att klippa buskar och bredda stigen.  
b. Markägaren till S6 gav även tillåtelse att röja träd enligt motion föregående år. Mötet 

beslutade att de som röjer ansvarar för eventuella kostnader och att befintliga telefon- 
och elledningar inte skadas.  
 
Det förtydligades att röjning enligt punkt a och b inte ingår i samfällighetsföreningens 
ansvarsområde. Detta sker endast i samråd med markägarna. 
 

19. Styrelsens förslag till budget, avgifter och avsättning till fonder. 
Föreningens kassör föredrog styrelsens förslag till budget och avsättning till fonder 
Mötet fastslog styrelsens förslag enligt nedan. 
a. Debitering 

Medlemsavgift 100 kr per fastighet, totalt 5 300 kr 
Nyttjandeavgift 500 kr per hushåll, totalt 30 900  
Bryggavgift 400 kr per fastighet, totalt 21 200 kr 

b. Avsättning till bryggfond 40 000 kr 
c. Avsättning till framtidsfond 10 000 kr (övrigt underhåll sopstation, stigar mm) 
d. Kostnadsbudget enligt kallelsen, totalt 57 400 kr. 

http://www.rison.se/


20. Övriga frågor 
a. Hjärtstartare 

Det framställdes ett önskemål om inköp av hjärtstartare till Risön. Mötet beslutade att 
Claes Lüppert skall undersöka möjlighet om förvaring, utbildning och skötsel är möjlig på 
ön. Om så är fallet beviljades inköp av en eller flera hjärtstartare till en kostnad av max 
totalt 30 000 kr. Förslag och information lämnas på hemsidan och i Facebook gruppen så 
snart information finns. 

b. Det framfördes klagomål om att markägaren på Kärrsön hindrar båttilläggning vid 
bryggan nedanför kvarnen. Lennart Cider utsågs att kontakta markägaren och informera 
om allemansrätten och rätten att tillfälligt angöra bryggan för kortare besök på ön. 

c. Det framfördes önskemål om grovsophämtning på Risön. Mötet beslutade att föreningen 
inte skall bekosta grovsophämtning. Styrelsen skall informera om datum för 
gorvsophämtning på Dyrön och gällande regler för lämning i Tjörns- och eventuellt i 
Kungälvs kommun. 

d. Det framfördes klagomål om att sopkärlen inte var rena och tomma när kommunen 
lämnade dem på Risön. Jan Hellström skall kontakta Tjörns kommun och informera om 
detta. 

e. Städ- och röjkommitten utsågs att ta fram ett förslag om iordningställande av räcke vid 
stigen och branta berget ovanför Skandia huset i Badviken. 
 

21. Mötet beslutade att dagens protokoll kan presenteras på föreningens hemsida. 
 

22. Ordförande förklarade årsstämman avslutad och påminde samtliga medlemmar att betala 
årsavgifterna till föreningens Plusgirokonto 65 06 07-5 senast 31 augusti 1 000 kr /fastighet 
(förutom 1:19 4 900 kr, 1:22 2 000 kr och 1:44 500 kr). 
 

Vid protokollet   
 
 
 
Annika Hedström 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
Åsa Cider   Annika Boberg 


